

<p>Mødereferat af: Bestyrelsesmøde i afdeling 1.</p> <p>Mødested, ringgade 59 v Jan</p>	<p>Referat nr.</p> <p style="text-align: center;">031</p>																		
<p>Til stede var:</p> <p>Afdelingsbestyrelsen: Henry Christensen Jan Brandhøj.</p> <p>Suppleant: Henning Termansen Afbud fra, Susanne Nicolaisen</p>	<p>Dag og år:</p> <p>16.01 2024, kl. 1000</p> <p style="text-align: center;">Suppleant ikke med</p>																		
<p>Dagsorden punkter</p>	<p>Beslutninger</p>																		
<p>Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden.</p>	<p>Dagsorden godkendt.</p>																		
<p>Pkt. 2 forberedelse til årlig afd.møde Som i år er den 9/3 2024</p>	<p>Forberedelse til afd. Møde 2024 Jan og Henry der er lidt med hække, som er blandet med andet end primær hæk. Har haft et møde med Søren 42 prøver at lave siv brønde hvor overflade vand en- der i garager og vej et forsøg</p>																		
<p>Pkt. 3. økonomien.</p>	<p>Bestyrelsens har brugt af rådighedsbeløb som er 15000.00 til</p> <table border="0"> <tr> <td>Container</td> <td>anslået</td> <td>6000,00</td> </tr> <tr> <td>Indfytnings blomster 3 stk.</td> <td></td> <td>350,00</td> </tr> <tr> <td>Kajs afsked en flaske</td> <td></td> <td>189,00</td> </tr> <tr> <td>repræsentskabs formand b42</td> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td>Sommerfest tilskud</td> <td></td> <td>256,00</td> </tr> <tr> <td>Jule kom sammen</td> <td></td> <td>ca. 600,00</td> </tr> </table>	Container	anslået	6000,00	Indfytnings blomster 3 stk.		350,00	Kajs afsked en flaske		189,00	repræsentskabs formand b42			Sommerfest tilskud		256,00	Jule kom sammen		ca. 600,00
Container	anslået	6000,00																	
Indfytnings blomster 3 stk.		350,00																	
Kajs afsked en flaske		189,00																	
repræsentskabs formand b42																			
Sommerfest tilskud		256,00																	
Jule kom sammen		ca. 600,00																	
<p>Pkt. 4 Afdelings jule komsammen</p>	<p>Det var rigtig hyggeligt</p>																		
<p>Pkt.5 Igangværende renovationer</p>	<p>Læ mur. Nu igang</p>																		
<p>Pkt.6 Haver hvor der total renoveres</p>	<p>Der har været udfordringer med vedlige- holdelse af hække,græs og planter Det vil der følges op på</p>																		
<p>Pkt. 7 Eventuelt.</p>	<p>Vi har en debat om hvad vi beboer har af forventninger ved vedligehold feks. Rep af trapper til kælder og terrasse. Er det kun trin der skal Reparerer hvad med mur</p>																		
<p>Mødet slut, kl 12,00</p>	<p><i>Referent:</i></p> <p style="text-align: center;"><i>Jan Brandhøj</i></p>																		